
Referat fra elevrådsmøte  
 

 

Tid:   Tirsdag 3.oktober kl 8.45-9.45 (1.time) 

Sted: Rom 20 (ved siden av tekstilen).  

Til stede: Valdemar og Miriam (7.trinn) 

 Khalia og Elena (6.trinn) 

  Jenny og Johanna (5.trinn) 

  Orrenus og Frida (4.trinn) 

  Sverre og Pernille (3.trinn) 

 Rikke og Aksel (2.trinn) 

  Rektor Torunn 
 

Saker: 

1. Bli trygg i elevrådet! Vi leker avisleken 

 

2. Valg av elevrådsleder og nestleder 

Miriam blir leder, Valdemar nestleder 

Khalia og Aria er vara.  

 

 

3. Friminuttene på YA 

Vi starter arbeidet for trygge og gøye friminutt på småtrinnet og på 

mellomtrinnet.  

Hva er bra med slik det er nå, og hvorfor? 

Småtrinnet: 

 Klatrestativ, gjemsel, sykle, bingen, dissene,  

 Bra at vi har skuret 

 Mange er snille, vi hjelper hverandre, mange snille voksne, vi leker 

sammen 

Spør klassen 

din før 

møtet!  

Skriv i boka! 



Mellomtrinnet: 

 Det har blitt mindre stygg sparking på plassen i det siste 

 Disser er gøy, voksne hjelper, det er stor plass å leke 

 Mange liker fotball 

 Leker, som stolpetikken, er gøy 

 7.trinn liker å ha kantinen i storefri, hele 

  

Hva kan bli bedre, og hvordan? 

Småtrinnet: 

 Vi ønsker oss sykler i alle friminutt, og flere tohjulssykler 

 Vi vil være mer med fadderne  

 Vi kan være flere trinn i bingen samtidig,  

 Alle må være snille med hverandre. Vi vil ha slutt på banning.  

 Mer organiserte leker, som kanonball i bingen og gymleker organisert. 

 Mulighet til å være i Tuftadalen. 

 At noen store er ute og har leker med oss 

 

Mellomtrinnet: 

 4.trinn ønsker leketime med sykler 

 Vi ønsker mer utstyr ute til å leke med!! 

 Organiserte leker på plassen. Noen elever må ha ansvar. 

 Flere baller 

 En sone for fotball på plassen, og også ballfri sone 

 Ønsker å være med fadderbarn. 

  Musikk på plassen.  

 Kunne være i Tuftadalen, musikk i friminuttene,  

 Nye og bedre hoppetau.  

 

Mange ønsker ting som kan være aktuelt til ny skole: større klatrestativ, 

trampoliner, flere disser, drikkevann ute, to binger. Rektor tar dette med inn i 

bygg-møter når ny skole skal planlegges! 

 



Diskusjon der elevrådet blir om følgende ønsker: 

 Vi ønsker TL-leker i storefri på mellomtrinnet. Det kan organiseres ved at 

det lages TL- kasser til hvert trinn for 4.-7.trinn. Trinnet kan ha kassen 

f.eks en måned av gangen, så bytte. Må ta ansvar for innholdet. Trinnet 

bestemmer hvordan (velge TL-ere for hver måned?)  

 Vi ønsker at småtrinnet får besøk av TL-ere fra et trinn fire dager i uken. 

En fast dag for 4., en fra 5., en 6. og en 7.trinn. Kun noen få elever, bytte 

på det. Leke sammen med fadderbarn og gjerne organisere lek. 

 

4. Skolemelk- og frukt-ordningen 

Hvordan fungerer det i kantinen nå? Når bytter vi fra 7.trinn til 6.trinn? 

Valdemar og Miriam synes det har det har gått greit å lage til 

melk og frukt i disse ukene. Det har heller ikke blitt rot eller tull i 

kantinen denne tiden.  

Mange synes det kan være kjekt at flere får prøve denne 

oppgaven. 

Vi er enige om at vi bytter etter at vi har hatt elevrådsmøte.  

Neste runde blir 6.trinn. Opplæring i dag for Khalia og Elena 

(Aria), som har ansvar fram til neste elevrådsmøte.  

 

Neste møte blir tirsdag 31.oktober 1.time 

 

Referent Torunn, rektor 


